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OBČINA TREBNJE 
OBČINSKI SVET 
 
www.trebnje.si 
E: obcina.trebnje@trebnje.si 
Goliev trg 5, 8210 TREBNJE 
T: 07 348 11 00 

            

 
Datum: 14. november 2019 

         OSNUTEK 

ZAPISNIK 

10. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje,  

ki je bila v sredo, 13. novembra 2019, ob 16.00 uri, v veliki sejni sobi Občine Trebnje 

 

Prisotni člani: Jože Avguštinčič, Bogdana Brilj, Tanja Cesar (prišla ob 16.04 uri), Simon 
Erjavec, Andrej Jevnikar, mag. Gregor Kaplan (prišel ob 16.03 uri), Franci 
Kepa (prišel ob 16.02 uri), Leon Lobe, Branko Longar, Ana Moder, Franci 
Ostanek (prišel ob 16.02 uri), Blaž Ovnik, Nada Pepelnak, Mateja Povhe, 
Miha Sever, Špela Smuk (odšla ob 16.10 uri), Branko Veselič, Nino Zajc 
in Silvo Zupančič (prišel ob 16.08 uri).  

   

Odsotni člani:  dr. Jože Korbar (opravičeno) 
  

Ostali prisotni: • Alojzij Kastelic, župan 
• Janez Pirc, direktor Občinske uprave 
• predstavniki Občinske uprave: mag. Janez Zakrajšek, vodja Oddelka 

za okolje, prostor in infrastrukturo, mag, Irena Starič, vodja Referata 
za proračun, Andreja Perc, referentka,  

• Štefanija Gliha, predsednica KS Veliki Gaber  
• Rok Nose, Dolenjski list 

 
Sklic seje je bil posredovan v roku, kot ga določa poslovnik, gradiva so bila objavljena na 
spletni strani.   
 
Ob 16.00 uri je župan, g. Alojzij Kastelic, začel z 10. redno sejo in ugotovil sklepčnost, saj je 
bilo na seji prisotnih 14 članov Občinskega sveta.  
 
Župan je uvodoma člane Občinskega sveta pozval k podaji predlogov za umik točk s 
predlaganega dnevnega reda oz. za dopolnitev predlaganega dnevnega reda.  

Člani Občinskega sveta niso podali predlogov za umik oz. dopolnitev predlaganega dnevnega 
reda, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji predlagani 
DNEVNI RED:  

1. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Trebnje 
za leto 2019 – rebalans   

2. Predlog Predinvesticijske zasnove (PIZ) za »Odvajanje in čiščenje odpadne vode v 
porečju Krke – Občina Trebnje«  

3. Predlog Investicijskega programa (IP) za »Odvajanje in čiščenje odpadne vode v 
porečju Krke – Občina Trebnje« 
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4. Odgovori na svetniška vprašanja  

5. Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 
6. Vprašanja in pobude članov sveta 

 

 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 14 

ZA so glasovali: 14 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Dnevni red je bil sprejet. 

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA  

Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Trebnje 
za leto 2019 – rebalans   

 
Uvodno obrazložitev predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu 
Občine Trebnje za leto 2019 – rebalans je podal direktor Občinske uprave, g. Pirc, in povedal, 
da nova dejstva in okoliščine, ki se pojavljajo v postopku izvrševanja proračuna, zlasti 
zagotavljanje dodatnih sredstev za nakup opreme za vrtec v Šentlovrencu, za dejavnost 
izvajanja pomoči na domu, za dejavnost javnih vrtcev izven matične občine, ter uskladitev 
nekaterih projektov (Center za krepitev zdravja, Pločniki ob državnih cestah, Energetska 
sanacija CIK Trebnje), narekujejo potrebo po spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu 
Občine Trebnje za leto 2019.  
 
Ga. Brilj, predsednica Odbora za proračun in finance je povedala, da je odbor predlog 
rebalansa obravnaval, sprejel in predlaga Občinskemu svetu sprejem rebalansa.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji  
SKLEP: 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Trebnje 
za leto 2019 – rebalans.  

 

 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 16 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Sklep je bil sprejet. 

 
K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Predinvesticijske zasnove (PIZ) za »Odvajanje in čiščenje odpadne vode v 
porečju Krke – Občina Trebnje«  

 
G. Zakrajšek, vodja Oddelka za okolje, prostor in infrastrukturo, je podal kratko obrazložitev in 
povedal, da gre za enega večjih projektov Občine Trebnje v naslednjih letih. Ocenjena 
vrednost vseh stroškov variante 1 (izgradnja in hidravlična izboljšava kanalizacije z EU sredstvi 
danes) znaša 4.068.000 EUR v tekočih cenah. Znesek vključuje izgradnjo in rekonstrukcijo oz. 
hidravlično izboljšavo kanalizacije, stroške informiranja in komuniciranja ter storitve 
strokovnega nadzora gradnje. Strošek izvedbenih del je podan na podlagi projektantske ocene 
(Matrika d.o.o.), izdelane glede na znane dolžine kanalizacijskih vodov, ki bodo hidravlično 
izboljšani ter na novo zgrajeni, na podlagi predvidenih tehničnih karakteristik ter vodov ter na 
podlagi predvidenih tehničnih karakteristik objektov kanalizacijskega sistema.  
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Občina Trebnje bo za sofinanciranje investicije iz mehanizma Dogovor za razvoj regij, na 
Ministrstvo za okolje in prostor v neposredno potrditev oddala vlogo do konca novembra 2019.  
Občina Trebnje bo zaprosila za 1.779.515,29 EUR, kot izhaja iz podpisanega Dogovora za 
razvoj regije Jugovzhodna Slovenija, kar znaša 43,74 % vseh in hkrati upravičenih stroškov 
investicije v tekočih cenah.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje potrjuje Predinvesticijsko zasnovo (PIZ) za »Odvajanje 
in čiščenje odpadne vode v porečju Krke – Občina Trebnje« 

  
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 18 

ZA so glasovali: 18 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Sklep je bil sprejet. 

 
K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Investicijskega programa (IP) za »Odvajanje in čiščenje odpadne vode v 
porečju Krke – Občina Trebnje« 

 
Kratko obrazložitev predloga Investicijskega programa (IP) za »Odvajanje in čiščenje odpadne 
vode v porečju Krke – Občina Trebnje« je podal g. Zakrajšek že pri prejšnji točki, saj je 
vsebinsko enaka.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  

Občinski svet Občine Trebnje potrjuje Investicijski program (IP) za »Odvajanje in 
čiščenje odpadne vode v porečju Krke – Občina Trebnje« 

 

 

   
Podatk i  o  g lasovanju:  

  Prisotni člani: 18 

  ZA so glasovali: 18 

  PROTI so glasovali: nihče 

   

   Sklep je bil sprejet. 

 
 K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Odgovori na svetniška vprašanja 
 
Pod točko ni bilo razprave.  
 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 
 
Člani Občinskega sveta Občine Trebnje so se na 10. redni seji Občinskega sveta seznanili z 
naslednjim zapisnikom seje delovnega telesa:   

- zapisnik 4. seje Odbora za proračun in finance z dne 11. 11. 2019.  
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K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Vprašanja in pobude članov sveta in odgovori na svetniška vprašanja 

 
G. Zajc je izpostavil reševanje problematike v naselju Hudeje. Povedal je, da je ta teden že 
tretjič zagorelo pri gospe, ki živi najbližje naselju. Gre za starejšo gospo, v poletnem mesecu 
je dvakrat tam zagorela brežina, sedaj v petek pa naj bi zagorelo v drvarnici, požar pa naj bi 
bil podtaknjen. Domačini pravijo, da drugače nimajo problemov s samimi Romi, po njihovih 
besedah je problem mlajša generacija, do 20 let in nekaj čez.  
Tu gre za problem, prisotno je stalno nagajanje (kraje kokoši …) in tu bi morala Občina 
pristopiti k reševanju tega problema. Ta gospa je starejša in ni tako mobilna in bi lahko prišlo 
celo do uboja te gospe. Predlagal je, da se okolica ogradi, da ne bi prihajalo do požarov.  
 
Župan je odgovoril, da je Občina seznanjena, vendar Občina nima pristojnosti, da bi 
povzročitelje disciplinirali. Približno se tudi ve katera družina je to, tudi med seboj imajo 
probleme in si zažigajo prikolice. Če policija, tožilstvo in sodna veja oblasti ne pride do konca, 
jim tudi Občina ne bo. Zavedamo pa se, da je tega čedalje več. Odkar g. Hočevarja ni, se 
zadeva samo še poslabšuje. Trudimo se, da dobimo romskega svetnika, nekoga, ki je več 
prisoten v naselju. Župan je povedal, da je član državne komisije za spremljanje romske 
problematike, kjer je povedal, da če po 15 letu romski otroci ostanejo v naselju, so lahek plen 
tem kriminalnim združbam, ki novačijo te ljudi, jih uporabljajo za različne zadeve. V Vejarju je 
precej Romov vključenih v mednarodne združbe, tako da tam nastaja izjemno eksplozivna 
mešanica in tega se Občina zaveda. Če lahko kdo, bilo kje, na kateremkoli področju pomaga, 
naj to stori, je pozval. Občina bi želela izpeljati kakšen projekt v naselju, pridobiti kakšna 
sredstva od države, za izgradnjo nogometnega igrišča, da bi se začeli ukvarjati s športom in 
jih motivirali v drugo smer. Upamo, da se ne ponovi zgodba iz Kočevja, kjer je to ekshaliralo 
do skrajnih meja. Tudi država bi lahko kako pomagala.  
Drugače pa so se rezultati v osnovni šoli popravili, danes prihajajo v šesti oz. sedmi razred in 
obstaja upanje, da ni vse zaman, je še dejal.  
 
G. Lobe je povprašal glede dodelitve sredstev za strelske tarče za Strelsko društvo Trebnje, 
ter idejni projekt za novo strelišče in kegljišče.  
 
G. Pirc, direktor občinske uprave je odgovoril, da so sredstva v proračunu zagotovljena.  
S Strelskim društvom se je dogovorilo, da pripravijo popis, dostavili pa so predračun. Ker je 
zadeva v tolikšni višini, da mora iti zadeva na Portal javnih naročil, smo poizvedovali pri drugi 
občini, ki je izpeljala podobno zadevo. Tudi znotraj oddelka je bilo preverjeno v okviru ostalih 
prednostne nalog,  pri izračunu časovnice izpeljave javnega razpisa bi z izborom izvajalca prišli 
v čas konca novembra, kar pa je neizvedljivo. Sredstva bo potrebno zagotoviti v proračunu za 
leto 2020.  
 
G. Ovnik je izpostavil porast kriminalitete na območju občine Trebnje. Zanimalo ga je ali lahko 
Občina vpliva na delovanje policije v Trebnjem, saj policijska postaja v nočnem času ne deluje. 
Zadeve, ki jih je že prej omenil g. Zajc, so rezultat tega, poleg aktualnih zadev vlomov, kraj… 
 
Župan je odgovoril, da ima policija omejene resurse. Z uvedbo redarjev se je velik del nalog 
prenesel na občine. Občina se s kriminaliteto ne ukvarja, imamo sosvet za varnost, ki enkrat 
letno pregleda varnostno situacijo. Trenutno ena skupina vlamlja v Mokronogu, Šentrupertu in 
tudi v Trebnjem, katero pa bodo v sorazmerno kratkem času ujeli. Gre za predrzno skupino in 
delajo intenzivno. Po podatkih župana v nočnem času patruljirajo tri patrulje na območju 
Dolenjske.  
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Župan je predlagal, da Občinska uprava na pobudo g. Ovnika naslovi na Policijo in komandirja 
vprašanje, kaj je z varnostjo v občini Trebnje, kako so reagirali po zadnjih vlomih in kakšno je 
stanje glede na situacijo v romskem naselju.  
 
G. Kepa je predlagal, da se na Komunalo Trebnje in Krajevno skupnost Trebnje naslovi 
pobudo, da se na pokopališču v Trebnjem postavi kakšno klop za starejše občane in luči.  
 
G. Kaplan je dejal, da je preverjal, kam bi lahko odložil odpadno olje iz gospodinjstev, iz kuhinj. 
Nekatere Komunale zbirajo odpadno olje in so naredile posebne zbiralnike. 
Na zbiralnih otokih se je naredilo korak naprej v primerjavi pred desetimi leti, zanimalo ga je 
ali ta zadeva v Trebnjem obstaja. Predlagal je, da se Komunalo Trebnje pozove, da poda 
pojasnila glede odlaganja odpadnega olja.  
Župan je odgovoril, da se Komunalo Trebnje zaprosi za pisni odgovor.   
 
G. Erjavec je izpostavil Gasilsko društvo Trebanjski vrh, glede oprostitve plačila komunalnega 
prispevka za gradnjo novega gasilnega doma.  
 
Župan je odgovoril, da je Občina vlogo prejela, uprava je pripravila gradivo za oprostitev plačila 
komunalnega prispevka za gasilsko društvo Trebanjski vrh in bo v obravnavi na naslednji seji 
Občinskega sveta. 
 
G. Veselič je povedal, da je nekajkrat zastavil svetniško vprašanje glede izvoza H1 pod gradom 
do kulturnega doma. Na to lahko čakamo še dolgo časa, poprosil je, da bi mogoče bila vsaj 
kakšna možnost, da se kaj naredi na tem področju. Na državo ne moremo čakati, povprašal je 
ali je možno, da bi se na nivoju občine kaj naredilo, da bi to vpadnico v Trebnje vsaj malo 
uredili.  
 
Župan je odgovoril, da je potrebno preveriti ali se lahko izbori kakšen prostor za pešce.  
Država je to cesto predala Občini takšno, kot je bila, Občina je lastnica ceste do H1. V Štefanu 
je ohranila tisti most čez Zidani most, kjer je omejitev. Celo gospodarstvo se vozi iz Velike Loke 
in preko Trebnjega, drugače bi Občina most zaprla oz. naredili bi enosmerni promet in za vse 
bi bilo bolj varno. Glede na to, da je kamionski promet prepovedan skozi Trebnje, te ceste ne 
moremo zapreti. Sredstva so v predlogu državnega proračuna zagotovljena, za prihodnje leto. 
Občina pomaga odkupovati zemljišča in upamo, da se zadeva premakne.  
 
G. Zakrajšek, vodja Oddelka za okolje, prostor in infrastrukturo, je povedal, da si prizadeva, 
da bi zadeva bila čim preje rešena. Tu sta dva dela, državni del direktno pod gradom, čez 
Temenico in železnico pa je cesta že lokalna. Recenzija projekta je bila že opravljena, edino 
kar je ostalo so zemljišča. Direkcija je imela nekaj tednov nazaj pri nas sestanek z zadnjimi 
lastniki, ki še niso prodali zemljišč. Možnost je, da bi v drugi polovici prihodnjega leta pričeli z 
deli, kar pa je bilo že večkrat obljubljeno. V predlogu proračuna države je v prihodnjem letu 
namenjenih 500.000 EUR, kar zadošča za pol investicije, potrebno bo zagotavljati dodatna 
sredstva v letu 2021.  
Kar se tiče lokalnega dela ceste pa Občina pripravlja razpisno dokumentacijo za PZI. Ta del 
je tako slab, da pločnika ne moremo izgraditi po nobenem pravilniku. Zadeve se je potrebno 
lotiti na novo, s kolesarsko stezo in pločnikom. Opcija je, da se to naredi še v tem mandatu.  
 
Župan je še odgovoril, da je država septembra zaprla proračun in kar je bilo do septembra 
podpisanih pogodb gre naprej.  
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G. Kepa je še dodal, da je v proračunu države zagotovljenih 500.000 EUR za izgradnjo 
krožišča pod gradom. Zemljišča pa niso še odkupljena v celoti, v vsakem primeru se bo z deli 
začelo v prihodnjem letu. G. Kepa je še povedal, da je vložil amandma za še 500.000 EUR, 
kar pa verjetno ne bo sprejeto.  
 
G. Longar je povprašal glede pločnika v Velikem Gabru, kjer naj bi manjkala še štiri soglasja.  
Zanimalo ga je zakaj potrebujemo štiri soglasja na levi in desni strani.  
G. Zakrajšek je odgovoril, da je projekt narejen tako, da se zraven izgradnje pločnika 
rekonstruira tudi cesta, kar bo država izvajala hkrati. Povedal je, da je bil na sestanku na 
Direkciji s stališčem, da bi se zadeve lotili dvofazno. Iz Medvedjeka do Lapa se naredi pločnik, 
drugo pa ločeno, vendar se ne strinjajo s tem, nimajo takega stališča. Če bi tako delali bi teh 
500 projektov, ki jih imajo sedaj, bi jih potem imeli 3000. Postopkovno to ni mogoče.  
 
Župan je še podal informacijo, da bo naslednja 11. redna seja Občinskega sveta sklicana za 
sredo, 11. decembra 2019.  
 
 
Župan Alojzij Kastelic je sejo zaključil ob 16:45 uri.       
 
 
 
 
Zapisala: 
Andreja Perc, l. r.       Alojzij Kastelic, l. r.  
referent I       ŽUPAN 
 
 
 
Seja je tonsko posneta.  


